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2010D25053 VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

Binnen de vaste commissie voor Europese Zaken bestond bij vier fracties 
de behoefte de minister van Buitenlandse Zaken enkele vragen en 
opmerkingen voor te leggen over zijn brief d.d. 7 juni 2010 (kamerstuk 
21501-02, nr. 970) inzake de geannoteerde agenda van de Raad Algemene 
Zaken van 14 juni 2010. 
De minister heeft op de vragen en opmerkingen geantwoord bij brief van 
.... 2010. De vragen en opmerkingen van de fracties en de antwoorden van 
de minister zijn hieronder afgedrukt. 

De voorzitter van de commissie,
Waalkens 

De griffier van de commissie,
Nijssen 
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Voorbereiding Europese Raad, Europese Raadsconclusies 

De leden van de CDA fractie danken de regering voor het toezenden van 
de geannoteerde agenda van Raad Algemene Zaken. De leden hebben 
daarbij nog een aantal toelichtende vragen. De Europa2020 strategie is 
diverse malen besproken met de regering de CDA fractie steunt hierbij de 
gekozen inzet om realistisch en doelmatig te werken bij het vaststellen 
van de strategie. 
Deze leden vragen zich af hoe er binnen de G20 gesproken zal worden 
over een bankenheffing. Hoe wordt er omgegaan met banken die 
overheidssteun hebben gekregen en banken die hier geen gebruik van 
hebben gemaakt. Kan aangegeven worden wat het vervolgtraject zal zijn? 
De leden van de CDA fractie vragen zich af of de technische uitwerking 
van het noodfonds om de euro te stabiliseren conform de eerder 
gemaakte kaders is uitgevoerd. Tevens vragen deze leden of de inzet van 
de Nederlandse regering ten aanzien van het Groei en Stabiliteitspact op 
breder draagvlak bij de EU lidstaten kan rekenen. 

De leden van de CDA-fractie staan zeer achter het belang van het behalen 
van de millennium doelen in 2015. Daarvoor zijn financiële middelen 
nodig, zoals door Nederland al jarenlang ter beschikking worden gesteld, 
maar ook andere lidstaten moeten aan hun verplichtingen voldoen. De top 
biedt gelegenheid voor aanscherping van de EU-inzet. Waaruit bestaat 
deze aanscherping? 

De leden van de CDA fractie vragen of er in aanloop naar de klimaattop in 
Cancun meer strategisch en tactisch door de EU lidstaten zal worden 
geopereerd. Deze leden blijven bij het standpunt dat vroege klimaatfinan-
ciering controleerbaar moet worden uitgevoerd en vragen hierop een 
reactie van de regering. 

Volgens de leden van de PvdA fractie zijn de uitkomsten van het overleg 
over de EU2020 strategie in lijn met hun eerdere inbreng. De Lissabon-
strategie achten zij grotendeels mislukt. De EU2020-strategie zal daarom 
een andere opzet moeten hebben. Van de vijf uiteindelijk opgenomen 
doelstellingen zijn er nog twee die nadere invulling krijgen. De Europese 
kerndoelen op de terreinen onderwijs en sociale inclusie zijn op de vorige 
Raad niet besproken. Is de minister van plan te benadrukken dat er een 
nationale invulling van deze kerndoelen moet zijn? 

Een overeenstemming binnen de Europese Raad over het opvoeren van 
de CO2-reductie van 20% naar 30% achten de leden van de PvdA fractie 
van groot belang voor het laten slagen van de klimaatonderhandelingen 
die in Cancun zullen plaatsvinden. Voor een succesvolle deelname aan 
deze onderhandelingen zal de EU wel met één mond moeten spreken en 
dat is het makkelijkst als er overeenstemming is over de inzet tijdens die 
onderhandelingen. Is de verwachting van de minister dat er in de Raad 
overeenstemming te bereiken is over de 30% CO2 reductie? En hoe denkt 
de regering dat deze aanpassing van de reductiedoelstellingen EU-breed 
gerealiseerd kan worden? 

Ten aanzien van de task force financiën hechten de leden van de PvdA 
fractie aan duidelijke strategieën voor crisisrespons, begrotingsdiscipline 
en economische coördinatie. De tussenrapportage van de werkgroep Van 
Rompuy ontvangen zij graag op de kortst mogelijke termijn samen met 
een kabinetsreactie. 

De leden van de SP fractie vragen zich af of de tussenrapportage van de 
werkgroep van Van Rompuy wellicht ook de basis kan zijn voor enkele 
conclusies over maatregelen op korte termijn die dan tijdens de Europese 
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Raad a.s. kunnen worden beklonken. Indien ja, dan zouden deze leden zo 
snel mogelijk willen vernemen welke maatregelen dat zijn. Daarbij 
vernemen ze graag het oordeel van het kabinet over de zinspeling van 
voorzitter Van Rompuy op een crisis task-force bestaande uit de voorzitter 
van de Europese Commissie, de Europese bank en hemzelf. Deze leden 
vragen zich met name af of een dergelijk «crisiscomité» wel kan functio-
neren wanneer we zien dat vele maatregelen in deze crisis alleen 
gezamenlijk door de lidstaten kunnen worden genomen en zich niet op 
het communautaire vlak bevinden. 

Met betrekking tot de EU2020 strategie zouden deze leden graag een 
impressie krijgen van de gesprekken die nu plaatsvinden over de concrete 
invulling door lidstaten van deze doelen. 

De leden van de SP fractie wijzen de inzet van Nederland af om de 
aandacht binnen de G20 meer te verleggen naar de aanpak van begro-
tingstekorten in plaats van stimulerende maatregelen. Daarbij vragen ze 
om een oordeel van het kabinet over de oproep van de VS aan landen met 
een groot handelsoverschot om de binnenlandse vraag te stimuleren. 

De leden van de VVD fractie zouden graag een overzicht krijgen van de 
inspanningen die door de EU-lidstaten (ook de landen die nog maar 
beperkter tijd lid van de EU zijn) worden verricht op het vlak van ontwikke-
lingssamenwerking. Gaarne ontvangen zij een overzicht van de betref-
fende inspanning per lidstaat uitgedrukt als percentage van het Bruto 
Nationaal Product. 

De leden van de VVD-fractie zouden ook willen vernemen hoe de prioriteit 
die volgens de geannoteerde agenda door Nederland wordt gegeven aan 
het aanpakken van begrotingstekorten en de implementatie van struc-
turele hervormingen, zich verhoudt tot de terughoudende uitspraken van 
de Minister-President met betrekking tot het aanpakken van het begro-
tingstekort in Nederland (uitspraken gedaan bij de campagne voor de 
Tweede Kamerverkiezingen van 9 juni). Is hier sprake van verschil tussen 
uitingen voor binnenlandse consumptie en uitingen in Europees verband? 

De leden van de VVD fractie zouden ook willen vernemen hoe moet 
worden omgegaan met het gegeven dat de economische groei in grote 
delen van Afrika kennelijk groter is dan in Nederland, maar dat die 
economische groei in Afrika weer wordt overtroffen door de bevolkings-
groei, waardoor de economische groei niet leidt tot een (gemiddelde) 
toename van de welvaart van de bewoners van het Afrikaanse continent. 
Een cijfermatige onderbouwing van de regeringsreactie wordt daarbij op 
prijs gesteld. 

Burgerinitiatief 

De leden van de CDA fractie vragen ten aanzien van het burgerinitiatief 
om nader toe te lichten wat de betekenis is van de kwalificatie «niet 
serieus». Is hiervoor een meerderheid nodig om een dergelijke kwalificatie 
geaccepteerd te krijgen? 

De leden van de PvdA fractie zijn voor het Europees burgerinitiatief, 
omdat dit de betrokkenheid van de burger bij de EU kan vergroten. De 
uitwerking moet wel uitvoerbaar en eenvoudig zijn. Het huidige tekst-
voorstel doet recht aan dit uitgangspunt. Belangrijk punt is nog de 
invulling van de authenticiteitcontrole van steunbetuigingen. Die komt nu 
bij de lidstaten te liggen. De controle is steekproefsgewijs, waarbij 
rekening is gehouden met de (on)mogelijkheden in verband met de 
privacy en wettelijke beperkingen in de verschillende lidstaten. Controle in 
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Nederland kan op basis van naam, adres, woonplaats en geboortedatum. 
Het gebruik van en de controle op Burger Service Nummers en paspoort-
nummers is niet vereist. Hiermee is voldaan aan de voorwaarden van de 
leden van de PvdA fractie. 

De leden van de SP fractie kunnen zich de zorgen voorstellen over dat 
bepaalde initiatieven bij herhaling worden ingediend, maar zouden graag 
zien dat het kabinet ervoor waakt dat men niet doorschiet in het beperken 
van het gebruik aan het initiatief. Loert niet het gevaar dat wanneer de 
Europese Commissie herhaaldelijk initiatieven niet ontvankelijk verklaart 
dit eerder de EU verder van de burger af brengt dan dichterbij, vragen 
deze leden zich af? 

De leden van de VVD fractie vragen of de Nederlandse regering erop zal 
toezien dat de Europese Unie zeer zorgvuldig zal omgaan met het 
burgerinitiatief dat door Europarlementariër Derk Jan Eppink wordt 
gelanceerd om te voorkomen dat de EU belastingen gaat heffen en dat de 
Europese begroting steeds verder uitdijt. 

Implementatie cohesiebeleid 

De leden van de SP fractie waarderen de inspanning van het kabinet om 
te zorgen dat met de conclusies over het cohesiebeleid niet vooruit wordt 
gelopen op de aanstaande begrotingsherziening. Maar deze leden vinden 
dat ook het ontbreken van enige kritiek op de manier waarop sommige 
fondsen geld verspillen door het «rond te pompen» vooruit lopen kan 
betekenen. Staat het niet gek wanneer er nu geconcludeerd zou worden 
dat vele fondsen een succes zijn terwijl de Nederlandse inzet is om die 
drastisch te hervormen, vragen deze leden zich af? 

Ultraperifere gebieden 

De leden van de CDA fractie steunen de inzet om in relatie tot de 
ultraperifere gebieden aan te haken bij de nog te voeren discussie over de 
financiële perspectieven. 

EDEO 

De leden van de CDA fractie ondersteunen de inzet van de regering op het 
gebied van EDEO. 

De leden van de PvdA fractie vragen of de taakverdeling op het gebied 
van ontwikkelingssamenwerking nog onderdeel is van het overleg met het 
Europees Parlement waarvan de uitkomst in juni verwacht wordt? 
Bovendien willen deze leden weten of met het betreffende fiche 
voldoende duidelijkheid is verkregen over de te verwachten kosten en 
over de personele opbouw.
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